
 

 

Referat af evaluering i arbejdsgruppen af DM i Skills 2024 

Torsdag den 23. maj 2024 

 

Pernille Kabler fra Roskilde Kommune orienterede om, at der var 50.000 gæster i gennem under DM i Skills. 

Skoleklasserne i Roskilde Kommune har fået meget ud af at deltage. Erhvervsudvalgets tilbagemelding var, 

at det var dejligt at være med. Food trucks har fået en god indtjening. 

Tak til Pernille for samarbejdet. 

SkillsDenmark har sendt et spørgeskema til arbejdsgruppen, hvor nogle enkelte punkter blev 

gennemgået (spørgeskema er vedlagt i mailen). 

Arbejdsgruppen ønsker, at de fremadrettet kan lave rettelser til hvidbogen inden en bestemt deadline.  

Der var mange udfordringer ift. toiletter. Der var ingen sæbe. Toiletterne i Høng var bedre. 

Sving i temperatur i telt/hal pga. udstillere/fag rykker på temperaturen. Det var en kæmpe udfordring. 

Der skal være flere kontaktpersoner under DM i Skills til akutte problemer. 

Uddannelsesnævnet ønsker, at demofag fremgår tydeligere (ligesom konkurrencefag) i megaprogrammet. 

Der skal være klare linjer for, hvordan man kan få trucks ind på pladsen. 

Der var ikke rengøring nok i hal/telt. Der lå affald inde i omkring standene samt uden for telt/hal. Der 

foreslås hyppigere afhentning af affald. Bedre skraldeordning ønskes i både telte, haller, udendørs områder 

m.m. 

Det foreslås, at der fremover er skraldespande til pant. 

Compass Fairs eller Bigini har taget standene ned for tidligt ned lørdag – det var en fejl. 

Hvis åbningsceremonien er onsdag aften, bør food trucks være åbent fra onsdag eftermiddag, så alle har 

mulighed for at købe aftensmad. 

Der nævnes, at åbningsceremonien ligger godt om onsdagen, da der er mere tid til folkeskoleelever om 

torsdagen. 

SEVU ønsker, at åbningsceremonien foregår onsdag eftermiddag. 

Danske Maritime ønsker, at demofagene opråbes under åbningsceremonien ligesom konkurrencefagene. 

Det fungerede rigtig godt ift. Christian Degn og Josefine Høgh. De var gode til at fange de unge. 

Nogle af busserne fra overnatningsstederne satte deltagerne af ved lukket port.  

Arbejdsgruppen ønsker, at SkillsDenmark går mere op i bæredygtighed. Fremadrettet skal der ikke være 

årstal på tøjet, så det kan genbruges flere år. 



 
Simon nævner, at han gerne vil styrke sekretariatet og have et tættere samarbejde med fagene. 

Katrine nævnte, at det er muligt at komme med ønsker om placering ift. overnatning og siddepladser til 

VIP-middagen. 


